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Ad.11 
 
W punkcie 11 „Sprawy róŜne” w wypowiedzi pana Marka Piwowarskiego zostało napisane: 
„Marek Piwowarski powiedział, Ŝe bardzo dobrze, Ŝe po tylu latach pan radny Rafał Mazur 
złoŜył interpelację w sprawie remontu chodników na ul. śymierskiego.”, natomiast powinno 
być „Marek Piwowarski powiedział, Ŝe bardzo dobrze, Ŝe po tylu latach pan radny Rafał 
Mazur złoŜył interpelację w sprawie remontu chodników na ul. śymierskiego, poniewaŜ pani 
Iwona Hasiec-Kukułka ciągle występuje o jakieś przystanki i inne rzeczy”. 
 
 
 


